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MĚSTO PŘÍBOR 

Osadní výbor Prchalov 

 

Zápis z 31. jednání osadního výboru Prchalov, ze dne 3. listopadu 2021                                        

 

Přítomní: Ivo Lacný, Pavel Dušánek, PhDr. Marie Monsportová, Alena Sochová, Marcela 

Rozsypalová 

 

Omluveni: Věra Volná, Antonín Volný 

 

Hosté:  

Ing. Arch. J. Malik, - starosta města,  

Ing. J. Venzara – vedoucí odboru životního prostředí, dotací a veřejných zakázek  

 

Program: 

1. Zahájení a schválení programu 

2. Kontrola zápisu a přijatých usnesení z jednání OV 

3. Hlavní program 

4. Organizační záležitosti  

5. Usnesení  

 

Průběžná kontrola: 

Hlavní program:  
1. Organizační zajištění inventarizace majetku města v užívání OV Prchalov;     

2.  Plán práce OV Prchalov na 1. pololetí roku 2022; 

3.  Příprava vánoční výzdoby obce; 

 

Program:  
1.  Členové osadního výboru byli seznámeni s programem jednání Osadního výboru na 

Prchalově.  

Hlasování č. 1: Schválení programu jednání Osadního výboru na Prchalově 

PRO - Ivo Lacný, Pavel Dušánek, Marie Monsportová, Alena Sochová, Marcela Rozsypalová; 

PROTI 0  

ZDRŽEL SE 0 

Program jednání byl schválen 

 

2. Starosta města a vedoucí odboru životního prostředí, dotací a veřejných zakázek 

seznámili členy OV Prchalov s připravovanými změnami v oblasti odpadních vod. Dle 

sdělení vedoucího odboru je nutné, aby každý RD byl vybaven čističkou odpadních 

vod. Město Příbor připravuje dotační program spojený s problematikou ochrany 

odpadních vod - vyhlášení dotačního titulu města pro instalaci domácích čističek. Návrh 

dotaci pro jednu domácnost je 30 tis – předpoklad pořizovacích nákladů je cca 90 tis na 

vybudování čističek.  

Členy OV Prchalov byly vzneseny doplňující otázky:  

Oznámit důvody, na základě, kterých musí být u každého RD čistička odpadních vod; 

Stanovit přesné podmínky pro vypouštění vody u každého RD v obci a podmínky pro 

fungování čističek  

Oznámit důvody nutnosti změny stávajících tří komorových septiků na čističku odpadních 

vod; 

Stanovit termín pro dokončení akce.  
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3.  Starosta města dále informoval o připravovaném jednání na úrovní starostů obcí Sedlnice, 

Skotnice a Příbor ohledně nerovnosti silnice ve směru na Borovec.  

 

4.  Starosta města dále informoval o tom, že bude odstraněna bývalá úřední deska u obecního 

domu.  

  

5. Organizační zajištění inventarizace majetku bude řešeno stejně jako v minulém období.  

 

6. Byl předložen Plán práce OV Prchalov na 1. pololetí roku 2022.  

Hlasování č. 1: Schválení Plánu práce OV Prchalov na 1. pololetí roku 2022 

PRO - Ivo Lacný, Pavel Dušánek, Marie Monsportová, Alena Sochová, Marcela 

Rozsypalová; 

PROTI 0  

ZDRŽEL SE 0 

OV Prchalov schválil Plán práce OV Prchalov na 1. pololetí roku 2022 

 

7.  Rozsvícení vánočního stromečku proběhne, podle epidemiologické situace, v sobotu 27. 

listopadu 2021 ve stejném termínu proběhne také tradiční vánoční dílna   

 

8.  Tradiční setkání seniorů se uskuteční, podle epidemiologické situace, v pátek 26. listopadu 

2021 od 18 hodin.  

 

Usnesení:   

1.  OV Prchalov schválil Plán práce OV Prchalov na 1. pololetí roku 2022. 

 

Další jednání proběhne v termínu 1. prosince 2021 v 19 hodin.                                                                                         

 

Zapsal: PhDr. Marie Monsportová                     

 

V Prchalově, 3. listopadu 2021     

 

 

Ivo Lacný, předseda Osadního výboru Prchalov        


